
Karapınar Belediye Meclisi 2023 yılı EKİM ayı olağan toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumuna hazır bulunan meclis üyelerinin katılımı ile
03.10.2023 tarihine rastlayan Salı günü saat 14.30'da başlanıldı.

Meclis Toplantısına Katılan Uyeler : Mehmet YAKA, Ahmet UĞURLU, Erol PARLAK, Halil AKER, Mustafa KURUM,
Mustafa KÖKLUSOY, Necati KARDAŞ, Osman ARI, Şenel KUÇUKDURMUŞ, Tahir DOĞANAY, Tayfur ALTINTAŞ.

Meclis Toplantısına Katılmayan Uyeler  : Asım YEŞİLYURT , Dündar Mehmet TAŞÇI, Hamdi GUNGÖR,Mustafa YAZGAN, Ufuk
BOZTAŞ

Hazır Bulunan Meclis Uye Sayısı            :  11

            Meclis Başkanı Mehmet YAKA Belediye Meclisi toplantısını 03.10.2023 tarihine rastlayan SALI günü saat 14.30'da çoğunluğun olduğunu
belirterek 2023 yılı EKİM ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumunu başlattı.

            Meclis Başkanı Mehmet YAKA  Arkadaşlar 2023 yılı, EKİM ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumuna hoş geldiniz
der, alacağımız kararların ilçemize ve ülkemize hayırlar getirmesi dileği ile oturumu açıyorum, dedi. Başkan, arkadaşlar gündem maddelerinin
görüşülmesine geçilmeden önce 05.09.2023 tarihli meclis toplantısında alınan karar özetleri sizlere dağıtıldı. Karar düzeltme talebinizin olup olmadığı
hususunda görüş bildirmek isteyen varsa dinleyelim, dedi. Meclis üyelerinden maddi hata ve karar düzeltme talebi olmadığı için oylamaya geçildi.
Yapılan oylamada maddi hata ve karar düzeltme talebi olmadığı oy birliği ile kabul edildi. Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi. Başkan,
arkadaşlar gündem maddelerinin görüşülmesine geçilmeden önce Fen işleri Müdürlüğünün Çevre Düzenlemesi hakkında bir ek gündem maddesi
vardır diyerek ek gündem maddesinin okunmasını istedi ve ardından oylarınıza sunuyorum, dedi, Söz konusu çevre düzenlemesi ile ilgili ek gündem
maddesinin görüşülmesi oy birliği ile kabul edildi. Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi. Başkan, arkadaşlar şimdi gündem maddelerini
müzakerelerinize açıyorum ve 1. Gündem maddesini okutuyorum, dedi.

1.    Gündem maddesi olan Yapı kayıt belgesi olan taşınmazların bulunduğu arsaların satışı hususu okutuldu. Konuyla ilgili
meclis üyelerine Emlak ve İstimlak Müdür Vekili Mehmet ÇALIK açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı
diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Yapı kayıt belgesi olan
taşınmazların bulunduğu arsaların satışı hususu oy birliği ile kabul edildi.

2.    Gündem maddesi olan İlçenin Muhtelif Mahallelerinde Bulunan Arsaların Satışı hususu okutuldu. Konu ile ilgili
Emlak İstimlak Müdür Vekili Mehmet ÇALIK açıklama yaptı. Başkan başka söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz
hakkı alan olmayınca gündemin oylamasına geçildi. Yapılan oylama neticesinde İlçenin Muhtelif Mahallelerinde Bulunan
Arsaların Satışı hususu oy birliği ile kabul edildi.

3.    Gündem maddesi olan Dolu Kadro Değişikliği hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İnsan Kaynakları ve
Eğitim Müdürü İsmail Hakkı HARMANCI açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Başka söz
hakkı almak isteyen olmayınca gündemin oylamasına geçildi. Yapılan oylama neticesinde Dolu Kadro Değişikliği hususu oy
birliği ile kabul edildi.
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KONYA KARAPINAR İLÇE BELEDİYESİ 

1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI
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Mehmet YAKA 
Büyükşehir İlçe Belediye Başkanı
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Ahmet UĞURLU 
Belediye Meclisi Üyesi

Katip

Erol PARLAK 
Belediye Meclisi Üyesi
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4.    Gündem maddesi olan Sille Sanat Sarayı Fotoğraf Derneği İle Protokol Yapmak Uzere Belediye Başkanına Yetki
Verilmesi Hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Kültür ve Sosyal İşler  Müdürü Birol PEKİNCE açıklama yaptı.
Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Başka söz hakkı almak isteyen olmayınca gündemin oylamasına geçildi.
Yapılan oylama neticesinde Sille Sanat Sarayı Fotoğraf Derneği İle Protokol Yapmak Uzere Belediye Başkanına Yetki
Verilmesi hususu oy birliği ile kabul edildi.

5.    Gündem maddesi olan 2024 Yılı Analitik Bütçesi hususu okutuldu. Konuyla ilgili Mali Hizmetler Müdürü Süleyman
KILIÇLI açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya
sunuldu. Yapılan oylama neticesinde 2024 Yılı Analitik Bütçesi hususu  rapor hazırlanmak ve meclisi bilgilendirmek üzere
Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi oy birliği ile kabul edildi.

6.    Gündem maddesi olan KARYEM A.Ş Kredi Kullandırılması İçin Belediye Başkanına Yetki Verilmesi hususu
okutuldu. Konuyla ilgili Mali Hizmetler Müdürü Süleyman KILIÇLI açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı
diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Meclis Uyesi Tahir DOĞANAY’ın ret oyu vermesi ile
yapılan oylama neticesinde KARYEM A.Ş Kredi Kullandırılması İçin Belediye Başkanına Yetki Verilmesi hususu oy
çokluğu ile kabul edildi.

7.     Gündem maddesi olan Çevre Düzenlemesi hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Fen İşleri Müdür Vekili
Adnan Yazgan açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem
oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Çevre Düzenlemesi hususu oy birliği ile kabul edildi.

Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi, Başkan, arkadaşlar gündemimizde görüşülecek başka bir konu kalmamıştır.
03.10.2023 tarihli olağan meclis toplantısı birinci oturumunun kapatılmasını oylarınıza sunuyorum. dedi. Yapılan oylama
neticesinde oturumun kapatılması oy birliği ile kabul edildi. Böylelikle Belediye meclisi 2023 yılı Ekim ayı olağan meclis
toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumu saat 14:50’de son buldu.
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